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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért szünetelnek az állami örökbefogadási 
tanfolyamok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  örökbefogadni  szándékozó  szülők  számára  már  nem  kötelező,  csupán  ajánlott  a  40  órás
felkészítő tanfolyam elvégzése. Azonban az országgyűlés két éve arról döntött, hogy a tanfolyam
elvégzését  ingyenessé  teszi.  Sajtóinformációk szerint  a  minisztérium leállította  az  ország egész
területén ezeket a tanfolyamokat, a beszerzési tilalomra hivatkozva.

 

Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

 

1. Miért szünetelnek az állami örökbefogadási tanfolyamok?

2. Mikor indulnak újra a tanfolyamok?

3. Rendelkezésre áll a megfelelő pénzügyi keret a tanfolyamok finanszírozására?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter  (LMP)     

Budapest, 2023.10.09.


